

# **Mission Prayer Movement: United States of America (January 20-26, 2026)**

## **Updates & prayer points:**

### **1. PRAY FOR AMERICA'S FOREIGN RELATIONS:**

Iran has warned the United States and Israel against intervening as the regime cracks down on extensive protests. As President Trump has weighed military action against Iran, the U.S. has begun to move some personnel from the Al Udeid Air Base in Qatar, the largest U.S. military installation in the Middle East.

The new Ukrainian defense minister reported to his nation's parliament that 200,000 soldiers have deserted and millions are dodging the draft. Ukraine's martial law prohibits men between 18 and 60 from leaving the country and requires them to register with the military, but thousands have illegally fled the nation. The defense minister said that technological advances, including drones and robots, are even more important as they face a lack of manpower.

*Pray for U.S. and allied officials as they evaluate conflicts and uprisings and the best options for an American response.*

### **2. PRAY FOR NEEDS ACROSS THE STATES:**

A New York bankruptcy judge blocked New York City Mayor Zohran Mamdani from delaying the auctioning of 5,000 rent-stabilized units. The landlord, Pinnacle Group, carries more than half a million dollars in mortgage debt and has not made the needed repairs to the units. Mayor Mamdani had hoped to delay the sale so the city could preserve the affordable housing.

The attorney general of Minnesota has sued the Department of Homeland Security to stop a surge of agents after a demonstrator was shot and killed after ramming a federal officer last week. U.S. Immigration and Customs Enforcement (ICE) is conducting Operation Metro Surge after significant social aid fraud was uncovered in the Twin Cities. The state of Illinois has filed a similar lawsuit. Neither is likely to succeed due to the Supremacy Clause of the U.S. Constitution, which states that federal law supersedes state law when they conflict.

*Pray for state and local officials to seek God's guidance as they govern their jurisdictions.*

### ***PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:***

#### **EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION**

*Pray for the president and U.S. drug enforcement officials as they continue to address the opioid crisis and assess the status of the illicit drug trade.*

#### **LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS**

*Pray for members of the Senate as they deliberate over the potential amendment to deter fraud by immigrants.*

#### **JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES**

*Pray for justices and judges to be wise in their interpretation of the law and precedents.*

*\*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>*

## 宣教禱告運動：美國（1月20日至2026年2月26日）

### 最新消息及禱告事項：

#### 1. 為美國的外交關係禱告：

伊朗警告美國和以色列不要幹預，因為伊朗政權正在鎮壓大規模抗議活動。在川普總統考慮對伊朗採取軍事行動之際，美國已開始從位於卡達的烏代德空軍基地撤離部分人員，該基地是美國在中東最大的軍事設施。

烏克蘭新任國防部長向國會報告稱，有20萬名士兵開小差，數百萬人逃避兵役。烏克蘭的戒嚴令禁止18至60歲的男性離開該國，並要求他們進行兵役登記，但仍有數千人非法逃離。國防部長表示，由於兵力短缺，包括無人機和機器人在內的技術進步顯得格外重要。

請為美國及其盟國官員祈禱，願他們在評估衝突和起義以及美國應對的最佳方案時一切順利。

#### 2. 請為全州各地的需求祈禱：

紐約一位破產法官阻止了紐約市長佐蘭·馬姆達尼推遲拍賣5000套租金管制住房的計劃。房東Pinnacle集團背負著超過50萬美元的抵押貸款債務，並且沒有對這些房屋進行必要的維修。馬姆達尼市長原本希望延後拍賣，以便市府能夠保留這些經濟適用房。

明尼蘇達州總檢察長已起訴國土安全部，試圖阻止在一名示威者上週駕車衝撞聯邦執法人員後被擊斃後，美國政府向該州增派執法人員。此前，明尼阿波利斯-聖保羅雙城地區（明尼阿波利斯和聖保羅）爆起多起嚴重的社會援助詐欺案件，美國移民及海關執法局（ICE）隨即展開「都市增援行動」（Operation Metro Surge）。伊利諾州也提起了類似的訴訟。但由於美國憲法中的「聯邦至上條款」規定，當聯邦法律與州法律發生衝突時，聯邦法律優先於州法律，因此這兩起訴訟都不太可能勝訴。

祈求上帝指引州和地方官員在治理轄區時尋求神的指引。

為美國領導人祈禱：

行政部門：請為總統及其政府祈禱

請為總統和美國緝毒官員祈禱，願他們繼續應對阿片類藥物危機並評估非法毒品交易的現狀。

立法部門：請為國會的參議員和眾議員祈禱

請為參議院議員祈禱，他們正在認真審議一項旨在阻止移民詐欺的潛在修正案。

司法部門：請為最高法院大法官和聯邦法官祈禱

祈求法官和公正人士在解釋法律和判例時能夠明智行事。

\*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>